

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံခဲက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘျီအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဆဲးတၢ်သမံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိာ်လိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိာ်တဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရၢလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရၢလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျဲအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂

၂	ကွဲကဒါကူးဒီးဘိုဘ်မဂ္ဂါထိုင်ကွဲ တ်ကွဲထွဲမကဆိုတ် အလီအလဲတဖ် အမူဒါတ်ဟ်ဖျါန့ၣ်တကွဲ.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူန့ၣ်တလဲ တ်နီဖးကရူဒီးတ်နီလဲတဲ အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတံၢ်ဖိဒီးတံၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တ်ရဲလိာ်အပူဟ့ၣ် ကူၣ်တံၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိုတ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတံၢ်အတံၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ် အလဲအတံၢ်ဟ်ဖျါတဖ် ဘၣ်တံၢ်ကွဲကဒါကူးဒီး ဒီးတံၢ်မၤလိာ်ထိုင်ဖးထိုင်အီၤဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ် တံၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမကဆိုတ်, ကရူဒီးဒီးဟီၣ် ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလဲ တဖ် တံၢ်ကွဲကဒါ ကူးဒီးဒီးဟ်ဂံၢ်ဟ်ကျဲအီၤလဲန့ၣ်လီၤ. တံၢ်ကွဲထွဲ မကဆိုတ်အတံၢ်မၤတဖ် ဘၣ်တံၢ်ကွဲ ကဒါကူး	လိမု ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတံၢ်ကဒူးန့ၣ်တံၢ်ခံကွဲစီၤတံၢ်သုဟ်မူဒါတဖ် မၤလီၤတံၢ်ဝဲလၢ “က ရူၢ်အတံၢ်မၤသကံးတံၢ်တဖ်ဒီးတံၢ်သုတံၢ်ဖဲတံၢ်မၤဝဲန့ၣ်နီၤ” အတံၢ်မၤခိၣ် သ့ၣ်တဖ်လၢ တံၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတံၢ်ကွဲမကဆိုတ်မၤအတံၢ်မၤရဲၣ် ကျဲတဖ် အပူ. ဒီး “တံၢ်မၤအခိၣ်” တဖ်အတံၢ်သိၣ်တံၢ်သီတံၢ်မၤကျဲ ခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တံၢ်ကဘၣ်ဒူးအိၣ်ထိုင်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တံၢ်ကွဲထွဲမကဆိုတ်မူ ဒါခိၣ် အတံၢ်မၤတံၢ်ရဲၣ်တံၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတံၢ်ဖိဒီးတံၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တ်ရဲလိာ်အပူ ဟ့ၣ်ကူၣ်တံၢ် Chris Chiron	တံၢ်ကမၤလိာ်ထိုင်ဖးထိုင်တံၢ်ဆီတလဲတဖ်ဝဲ လါ ယူၤလဲ ၂၀၁၂ အတံၢ်မၤအတံၢ်ရဲၣ်တံၢ်ကျဲအပူ န့ၣ်လီၤ.	လိယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တံၢ်ဟ့ၣ်တံၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတံၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲတဖ်

#	တံၢ်ဖဲတံၢ်မၤ	ပုၤမၤတံၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တံၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တံၢ်မၤလၢပုၤ တံၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	ဒူးအိၣ်ထိုင် တံၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတံၢ်ဒိၣ်ထိုင်လဲၤထိုင်တံၢ်အတံၢ်မၤရဲၣ်ကျဲ လၢတံၢ်မၤန့ၣ်တံၢ်လၢတံၢ်သ့ၣ်ထိုင်အဂီၢ်တဖ်/တံၢ်ကွဲထွဲမကဆိုတ်မၤ အတံၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ၣ်တံၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပူန့ၣ်တံၢ်အဒိၣ်လၢတံၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီး တံၢ်မၤဂ့ၢ်ထိုင်တံၢ်သုတံၢ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုၤမၤတံၢ်ဖိဒီးတံၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တ်ရဲလိာ်အပူ ဟ့ၣ်ကူၣ်တံၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိုတ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲတဖ်ဒီးပုၤန့ၣ် တံၢ်စၢၤတဖ် မၤပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တံၢ်ပၤတံၢ်ပြဲအ တံၢ်သ့ၣ်ထိုင် ဂံၢ်ထံးတဖ်” အတံၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တံၢ် ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တံၢ်မၤဒိၣ်ထိုင်လဲၤထိုင် တံၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒိတန့ၣ်ညါအပူန့ၣ်လီၤ. တံၢ်ရဲၣ်ကျဲဟ် န့ၣ်တလ့ၢတဘျီအတံၢ်ရဲၣ်တံၢ်ကျဲတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နိၣ်ဝုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၂	<p>တမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိသိထီဉ်ကဒါကတမ်းမာလိဆူ တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆဲကဆိအပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတမ်းဆုကရုဉ်ဖိတဖဉ် (မုဉ်လိဉ်ယုဉ်ဒီးပုကရီးထံတံ) လားတမ်းဟ့ဉ်ပလိအဆားကတိဉ်လား အသုတမာတိဉ်တမ်းမာအနုတမ်းဒီးတမ်းပဒီးဒီးတမ်းအဆားလား အပဉ်ယုဉ်ဒီးတမ်းဂုဉ်တမ်းကျဲလားအဘဉ်ထွဲဒီးပုဉ်စိမိအကျဲသနုဖိလစံဉ် လားအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p> <p>(ဖိလစံဉ်လားအကြိတမ်းမာအနုပယုဉ်ဒီးတမ်းပထံနုဒီးတမ်းအဆား, SPA တမ်းဆိဉ်ထီဉ်တမ်းဂုဉ်ဖိလစံဉ်, တမ်းအိဉ်ယားဂံထံလားကွဉ်ကရုဉ်ပု, တမ်းကဆိဉ်ထီဉ်တမ်းသးတမုဉ်အဂုဉ်, တမ်းဂုဉ်ပု, တမ်းကြိအားတမ်းဟ့ဉ်ကဉ်ကတမ်းတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>FS HR တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒီး Camille Brooks OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတမ်းဆုကွဉ်ထွဲ တမ်းဂုဉ်လိဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron</p>	<p>တမ်းမာလိအလိဉ်တိဉ်ယု န့ဉ် ကဘဉ်တမ်းကွဲးအိဉ်ဖဲ တမ်းကိဉ်ခဲအဆားကတိဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>လားအိဉ်ကူး ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တမ်းကဟ့ဉ်လိဉ်ဒီးတမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းသိဉ်လိအကလံးကျိဉ်ဒ်ကျိဉ်ခံ ကျိဉ်တကျိဉ် (ESL) အတမ်းရဲဉ်တမ်းကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တဲအကလံးကျိဉ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလိဉ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆိတမ်းအပုန့ဉ်တမ်း Darius Dixon FS HR တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle OHR အပုန့ဉ်တမ်းအနိဉ်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီး တမ်းမာဂုဉ်ထီဉ်တမ်းသုတမ်းဘဉ် Kathy Bryant OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတမ်းဆုကွဉ်ထွဲ တမ်းဂုဉ်လိဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron</p>	<p>တမ်းမာတမ်းယုသုဉ်ညါဘဉ်ယး ကျိဉ်အတမ်းသုတမ်းဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လိဉ်. ESOL အတမ်းမာလိ ၁၂ နံ လားပုမာတမ်းဖိ ၅၂ က အဂီဉ်န့ဉ်ဝဲတမ်းလဲလား လားအုဉ်ဖိ ၆ သိန့ဉ်လိဉ်. . တမ်းသိဉ်လိခံဘျိတဘျိအဂီဉ် ကစးထီဉ်ဝဲလဲ လားအုဉ်ဖိ ၁၆ သိန့ဉ်လိဉ်.တမ်းဟ့ဉ်ကတမ်း ပံသုဉ်ပံသးတဖဉ်လား တမ်းမာလိတားတပတိဉ်အဂီဉ်လား ပုမာလိတမ်းဖိတဖဉ်န့ဉ်တမ်းကဘဉ် ပံဖိဉ်ကွဲးအိဉ်လား လားအုဉ်ဖိ ၁၁ သိန့ဉ်လိဉ်. ရဲစုသးစတိ (Rosetta Stone) ကျိဉ်တမ်းမာလိတမ်းသိဉ်လိအဂီဉ် ကစးထီဉ်လားလားအိဉ်ကထိဘဉ်လိဉ်.</p>	<p>လားယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တမ်းသုဉ်ထီဉ်တမ်းကရုဉ်ကရိအသးအတမ်းမာကျဲတဖဉ်လား ကယုဉ်လိဉ်ဘျိဘဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုဉ်ကိလားအအိဉ်လားဝဲကျဲအပု, လားအပဉ်ယုဉ်ဒီး-</p> <p>က. တမ်းမာဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် ကရုဉ်ဖိအတမ်းဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လား တမ်းထားယုဉ်ဒီးတမ်းဘျိဘဉ်မာဂုဉ်ထီဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုဉ်တဖဉ်ဒီးမာဂုဉ်ထီဉ် တမ်းပတမ်းဆု/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုဉ်ကိတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p> <p>ခ. တမ်းပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုဟ့ဉ်ပုမာတမ်းဖိတမ်းသိဉ်လိလား တမ်းကနံပံဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းသုတမ်းဘဉ်လားတမ်းဒုးအိဉ်ထီဉ် နိဉ်ကစံ/တမ်းသုဉ်ထီဉ်တမ်းကရုဉ်ကရိအကံအစိတဖဉ်ဒီးတမ်းကဆဲးဟ့ဉ်အိဉ် တမ်းမာလိ ထီဘိတဘိယုဉ်ယိ, လားမာအုဉ်ထီဉ်တမ်းသုဉ်ညါ နံပံဖိဒီးကမာဂုဉ်ထီဉ် တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျဲအတမ်းသုတမ်းဘဉ်</p>	<p>ပုမာတမ်းတမ်းကမံးတံ ကဒုးအိဉ်ထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ် တဖဉ်လားကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီဉ်လိဉ်.</p> <p>လား ၄ (ဂ) အဂီဉ်.</p> <p>FS HR အပုန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆိတမ်းအပုန့ဉ်တမ်း Darius Dixon</p>	<p>တမ်းတိဉ်ကျဲအနိဉ်ထံးအကျဲတခါလား ဘဉ်တမ်းမာဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ်ကမံးတံန့ဉ်မုဉ်ဝဲ တမ်းပယုဉ်လား တမ်းယုပုမာလားကမဲ ပုမာကဆိဒီး ကွဉ်ထွဲတမ်းအတမ်းမာမူဒါနိဉ်န့ဉ်လိဉ်. တမ်းတိဉ်ကျဲအဂီဉ် တဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလား လားမာရဲးန့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>လားယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နံ
ဂ.	တဖန်န့လီ၊ ယုထံသံသမိးတမ်းကရုလား တမ်းလိန်ဘန်အိလား ဟိန်ကဝီလီအိတဖန်လား ကမားန့အိထိန်တမ်းမာလီ အဂီန့လီ၊			
၅	ကွဲးကျိန်ထံလိန်တိလိန်မိ/ဖိလစံလား အရုဒိန်တဖန်ဆူ ကျိန်သားကျိန်လား ညိန်ပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တမ်းကွဲးထွဲကဆို့တမ်းမာအိန်အါဖဲ (စပုန်ကျိန်, ပယီဒီးကညိကျိန်တဖန်)န့တက့၊	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုန့တမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဖျါဒီးဖိလစံတဖန် လားအဘန်ယးဒီး တမ်းမာတရိတပမာတံတမ်းဒီးတံပံထံနီပးတဖန် ဘန်တမ်းကွဲးကျိန်ထံအိဒီးနီလီသကီးဒီး တမ်းကွဲးကျိန်ထံန့ အတမ်းဖျါထိန်တမ်းသးတမံဖိလစံဒီးတမ်းမာဆါပယုလား တမ်းမာလီဖိလစံ တဖန်အမုန်န့လီ၊ ပုမာကဆို့ ကွဲးထွဲကဆို့အပုမာတမ်းဖိတဖန်န့လီ၊ လိန်တိလိန်မိ ဖိလစံအဂါ တဖန်တမ်းကွဲးကဒါကွဲးအိလား ကကွဲးကျိန်ထံ အိ ဒဲအလိန်ဘန်အသိးအဂီ န့လီ၊	တမ်းဆဲးမာတံ
၆	မားပုဒီးနီလီ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိန်န့ကျဲ၊ ယုဒီးကျိန်သားကျိန်လား တမ်းကွဲးကျိန်ထံအိလားအမုန် ပုမာတမ်းဖိလား အအိန်လား တမ်းကွဲးထွဲမာ ကဆို့တမ်းမာတဖန် (စပုန်, ပယီ, ဒီးကညိကျိန်)တဖန်န့လီ၊	OHR အပုန့တမ်းအိန်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တမ်းမာဂုထိန်တမ်းသ့တမ်းဘန် Kathy Bryant FS HR အပုန့တမ်း Tracy Agnew	လိန်န့ကျဲတဖန်ဘန်တမ်းမာဝဲကွဲးအိလား OHR	လါ၊ ၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟုန်ပုမာတမ်းကျိန်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိန်ဖိန်တဖန်ဖဲအလိန်ဘန်အခါ န့တက့၊	ပုမာဆုတမ်းကမံးတံကဟုန်ကူန်အါထိန်တမ်းဟုန်ကူန် တမံမာ	ဖဲတံထိန်လားအလိန်ဘန်အခါ တမ်းကအိန်ဒီး ပုမာကွဲးကျိန်ထံတမ်းတဖန်န့လီ၊ တမ်းအာန်လီဘန်ယး တမ်းပန်ယုဒီးလိတံတမ်းကျိးထံတမ်းဖဲတမ်းမာန့ဘန်တမ်း ဖာနုယုန်အိန့လီ၊	တမ်းဆဲးမာအိ

တမ်းပုမုး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နံ
၁	ဆိကမိန်လားတမ်းကမာတမ်းအာန်လီဒီး UNC Safewalk မုတမုန် တမ်းကရုကရိလားအလီကလိန်သးလား ကဒုးအိန်ထိန်ဒီးပုမိးတံတဖန်လား ကိုကရုကရိတံထိန်အတမ်းလိန်တမ်းကျဲတဖန်အဘန်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမာအဆားကတီးသားကတီးတမ်းကတီးအဂီ (တမ်းမာန့ အိတမ်းမာဖဲ မုန်နီဒိန်-မုန်လွဲနံ စးထိန်လား ဟါခိ ၁၁:၀၀ န့ရိန်တု)	တမ်းကွဲးထွဲမာကဆို့တမ်းအပုန့တမ်း Darius Dixon OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပုမာကွဲးထွဲတမ်းဂုလိန် အပုဟုန်ကူန်တမ်း Chris Chiron	တမ်းကွဲးထွဲမာကဆို့ဟုန်ကူန်တမ်းကမံးတံ န့ဒီးသီးကမာဂုထိန်တမ်းဘန်တမ်းဘာအဂီ ကျိန်ကျဲတဖန်အဂီန့ကတီးသကီးတမ်းဆူမဲညါ န့လီ၊	လားပု

	လာဂီၤခီ ၃ နှ်ရံၣ်)			
၂	ဃုသုၣ်ညါလာတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလာတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတီၢ်တီၢ်န့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုၣ်ညါ တၢ်ကဲထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လာပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လာပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဖဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညိဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါက့ၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသိတဖၣ်ဝံၤလဲလံာ်န့ၣ်လီၤ. .	လာပဲၤ